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Szcze
góły
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Gdy 14 czerwca roz-
począł się domontaż 
torów tramwajowych, a 
następnie remont ulicy 
Wieczorka, stowarzy-
szenie „Moje Miasto“ 
zgłosiło pomysł, aby 
ulicę przekształcić w deptak. 
Co prawda nie udało się tego 

do końca zrealizować, 
bo od poniedziałku po 
Wieczorka nadal jeż-
dżą samochody, ale 
zamiast asfaltu poja-
wiła się tam kostka 
brukowa. 

- Odczuwamy sporą satys-

fakcję – przyznaje Piotr Ka-
sprzyk ze stowarzyszenia 
„Moje Miasto“.
Zakładaliśmy, że kiedyś, w 
przyszłości ta ulica może 
być deptakiem i tak właśnie 
została  przygotowana. Gdy 
urzędnicy zdecydują, że ul. 
Wieczorka zostanie wyłączo-

na z ruchu, to nie będzie już 
potrzebny większy remont.  
Trzeba przyznać, że po re-
moncie, to zupełnie nowa ja-
kość przestrzeni publicznej w 
Gliwicach – dodaje Kasprzyk.

       dokończenie na stronie 4

Prawie jak deptak
Zakończył się trwający ponad 3 miesiące remont 
ulicy Wieczorka. Efekt końcowy robi wrażenie, 
mieszkańcy zgodnie przyznają, że wyłożenie tej  
ulicy kostką granitową było strzałem w dziesiąt-
kę. Niektórzy narzekają jedynie, że wszystko 
trwało tak długo.

Zakończono remont 
ulicy Wieczorka

Chciałbyś zgłosić jakiś problem, 
interwencję, a może pochwałę?
Czekamy na telefony 32 230-84-51

Postanowiliśmy zadać gliwickim radnym kilka pytań z zakresu 
podstawowej wiedzy o mieście. 
Jakie wnioski? Oglądaj materiał 
filmowy na www.24gliwice.tv


